

Protokoll från SPF Seniorerna styrelsesammanträde i Örebrodistriktet

Tid Måndagen den 16 december 2024, kl. 10:00 – 12:00

Plats Zoom

Närvarande:

Styrelsen: Siv Kanon ordförande
Stig Blomqvist
Tomas Hagenfors
Sören Karlsson Arevång
Per H Aspeli
Lars Idstam sekreterare

Uppdragsansvariga

Annika Gunnarsson
Christer Olsson hade sänt rapport. Se §10

§1 **Ordförande öppnade mötet** och hälsade alla välkomna.

§2 **Till justerare** valdes Stig Blomqvist

§3 **Övriga frågor** se §12

§4 **Dagordningen fastställdes** efter två tillägg. (§12 m. och n.)

§5 **Föregående sammanträdesprotokoll** från 2024-11-26 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna

§6 **Ekonomi.**

- Örebrodistriktet slutar att betala föreningars avgift för Arkiv Centrum. Johan meddelar de föreningar som tidigare fått sina arkiveringar hos Arkiv Centrum betalda, samt meddelar Arkiv Centrum att sluta skicka faktura till Örebrodistriktet.
- Stämman 24/4-25 lägger vi i folkhögskolan i Karlskoga. Johan har bokat. Han har även bokat Askersunds Manskör.
- Johan skickade ut resultatrapport inför styrelsemötet

§7 **Utbildningar.**

Utbildning i kommunikation (SV-regi) 5 dec

- Rapport ligger ute på distriktets hemsida.

Ny utbildning i kommunikation (SV-regi) i vår 2025 (feb/mars)

- Även om deltagarantalet den 5 dec var magert är ämnet angeläget.

Utbildning i Artificiell Intelligens AI

- Planeras för våren 2025 med professor Dag Stranneby. **Ansv.: Birgitta**
- Hallsberg har bjudit samme professor till deras månadsmöte i mars i Equmeniakyrkan.

Slottspigorna i Nora

- Birgitta kommer att på en träff om ensamhet berätta om SPF Mötesglädje samt hänvisa till Stig.

§8 **Resor**

- Siv och Lotta kommer att träffa Viking Line i mars m.a.p. avtalsresor.

- Hallsberg kommer att bjuda in andra föreningar på deras resor.
- Hallsberg håller på att utarbeta en policy vad som ska gälla vid avbokningar.

§9 RPR-möte

- Möte den 12/12. RPG (Riksförbundet PensionärsGemenskap) har inte rätt att delta i RPR-möten trots att de har minst 3000 medlemmar. Det är något som regionfullmäktige måste i så fall bestämma. Däremot är de välkomna att delta då SPF, PRO och SKPF träffas på egna möten.
- "Passion hela livet" Pengar finns för att finansiera olika cirklar. PRO förvaltar dessa medel. Samrådsgrupp finns. Birgitta Borg, Arne Augustsson är våra representanter. Möte planerats till 16/1-2025
- Siv rapporterade att regionen har svårt att ta bort "hemligt nummer" när sjukvården ringer upp, men de jobbar på det.
- Tomas berättade att ca 11 000 personer är anställda inom Region Örebro Län. Av dessa är 8 500 anställda inom sjukvården.

§10 Rapport från uppdragsansvariga

- Christer har haft en vidareutbildning i form av en workshop för webbredaktörer den 9 december. Fyra redaktörer deltog från Kumla, Glanshammar, Lerbäck och Kvistbro Mullhyttan. Två till var anmälda men kom inte. De som kom verkade nöjda och tyckte att de fått svar och lösningar på de problem de haft. Christer kan kalla till ny nybörjarkurs och en workshop efter februari då alla föreningar haft årsmöten.
- Annika rapporterade att medlemsantalet verkar minska, trots utlysta rekryteringstävlingar.
- Resultat av vårt distrikts rekryteringstävling beslutas på nästa styrelsemöte. Två åsikter rådde på mötet:
 - 1. Räkna antal nya medlemsansökningar.
 - 2. Räkna endast nya betalande medlemmar.
 - På nästa styrelsemöte fastslår vi vilket räknesätt som ska gälla.

§11 Distriktskalender

Ändring:

- AU-mötet den 7/1 flyttas till 9/1. Lars hade en dubbelbokning. Sören bjuds in att delta.
- Styrelsemötet 20/1 hålls fysiskt i Föreningarnas hus.
- Ny 2025 års utgåva tas fram av **Lars**

§12 Övriga frågor

- Träff med Värmlandsdistriktets styrelse.
Vi tar träffen den 20/1-2025 i Föreningarna hus i Örebro. De och vi tar våra styrelsemöten mellan 10-12, i skilda lokaler. Gemensam sopplunch kl. 12. Gemensamt möte kl. 13-15. **Siv** kontaktar Anita för bokningar.
- Tidplan inför stämman 24 april 2025
Lars har gjort en plan som alla stöttade. Följs upp på följande styrelsemöten fram till stämman.
- Rapport kontaktperson till alla föreningar.
Ingen rapport denna gång.
- SV samverkan.
 - Vi fortsätter vår samverka där det passar oss.
 - Stig kontaktat SV med information om alla de webinarier som finns. Stig skickar lista på utbildningar till Lars för vidare utskicka till styrelsen.

- e. Insändare
Idé: Om vi har något som vi kämpar för, ska vi koordinera oss att många föreningar, som skriver insändare i samma ämne för att skapa ett ökat genomslag.
- f. Fest/Tillställning i maj 2025
Arbetsgruppen **Johan, Tomas och Stig** förstärks med **Sören**. Datum för arbetsgruppsmöte fastställt. Rapport nästa styrelsemöte.
- g. Södermanlandsdistriktet.
Inget nytt
- h. Seniormässa
Inget nytt. **Ansv. Sören**. Sören fundera på att vi startar med festen och ser senare hur vi fortsätter.
- i. "På gång"
Beslut: Från och med januari-utgåvan skickas den även som nyhetsbrev till samtliga medlemmar. Sören tar fram texten.
- j. Revision av vår broschyr
Siv pratar med Christer hur vi kan skapa en ändringsbar utgåva på hemsidan. Detta för att kunna justera när personbyten i föreningarna sker. Den gamla utgåvan, som ju är en bild av den tryckta varianten, bör märkas så att man förstår att den inte är aktuell, men att det också finns en aktuell digital variant.
- k. Webbinarier
- Stig rekommenderade webinarium på 1tim och 13 minuter med Fredrik Von Platen angående seniorboende. Länk: (kopiera länken till din webbläsare)
https://www.youtube.com/watch?v=-UBi-OHbyho&ab_channel=SPFSeniorerna
- l. PEAB bygger äldreboende
Stig utsetts att vara vår representant när PEAB önskar råd angående byggprojektet. Inget att rapportera denna gång.
- m. En moderat regionpolitiker vill träffa oss
Moderaten (Bo Sjöberg) har kontaktat Sören för att höra vilka seniora frågor vi i SPF Seniorerna tycker är viktiga. Sören önskar att någon mer från distriktsstyrelsen följer med. Stig erbjuder sig att delta. Sören och Stig har fria händer att träffa Bo Sjöberg. Bra att vi kan förmedla våra ståndpunkter i äldrefrågor.
Inför nästa val 2026 bör vi bjuda in regionpolitiker till en paneldebatt.
- n. Kongressen i 4-6 juni, 2025 i Stockholm
- Vårt distrikts ombud (max 3 st) väljs på stämman i april.
 - De som då väljs på kongressen, väljs på 4 år.
 - Motioner ska vara dem tillhanda senast 24/2-2025. Nämn detta i nästa "På gång" **Sören**.

§13 Nästa styrelsemöte

20/1-2025 kl. 10-12 i Föreningarnas hus.

§14 Avslutning

Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare samt önskade oss en God Jul och ett Gott Nytt År. Något vi deltagare givetvis också önskade vår ordförande Siv.

Sekreterare

Justerare

Lars Idstam

Stig Blomqvist

Ordförande

Siv Kanon